
PRVA SEJA
Prva delovna seja šišenske občinske

skupščine je (to lahko trdimo, ne da bi
se bali očitkov, da pretiravamo) večino
»opazovalcev« navdušila. Govorniki, ki
so drug za drugim hodili na oder, so
bili živ dokaz za to, da so delegacije in
njeni člani stvar vzeli nadvse resno in
da so vsc materiale tcmeljito preučili.
Prejšnjo, odborniško razpravo, ki je več-
ji del (z izjemami seveda) tekla na pa-
met, po načelu »logike« in velikokrat
celo brez: osnovnega poznavanja proble-
matike, je zamenjala poglobljena »de-
legatska razprava« — podkrepljena z
argumenti, z znanjem cele delegacije.

Ob tem bi kazalo poudariti, da bi
bilo v prihodnje treba zapisnike sestan-
kov delegacij posredovati že pred sejo,
saj lahko tako že poročevalec upošteva
sprejemljive predloge ali odgovori na-
nje. S tem bi se tudi izognili ponavlja-
nju in raztegovanju diskusije, ki se je
(naj bo za prvič, novinci smo še) vča-
sih izrodila v točko »delegatska vpraša-
nja«, v naštevanje lokalnih komunalnih
pcoblemov (kdaj bodo počistili naše
dvorišče, kdo bo zasul luknjo na tej in
tej cesti ipd.).

Pustimo sedaj začetne napake in »kik-
se« (delovni predsednik bi moral ostro
prekiniti slehernega maratonca — čas
razprave omejiti!), prvi koraki so vedno
najtežji. Glavno je, da smo delegatski
sistem vendarle spravili v življenje. Da
je to res, je prva delovna seja občinske
skupščine vsekakor dokazala!


